
 
 
 
 

ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ HODNOTÍCÍ KOMISE ZE DNE 22. 5. 2022 
(prostřednictvím platformy MS Teams) 

 

Přítomní členové: Kateřina Grygarová (3.LF), Pavel Linzer (PF), Petr Kobylka (FSV), Martin 
Polívka (LFP) 

 

Omluveni: Martin Polívka (LFP), Tatiana Chavalková Badurová, František Zajím (MMF) 

 

Zapsala: Kateřina Grygarová 
 

Program jednání:  

 

I. Zahájení 

II. Rozprava a usnesení o žádosti spolku Iniciativa filmových studií, z.s. 

III. Různé 

 

I. Zahájení 

 

Předseda hodnotící komise Pavel Linzer zahájil zasedání komise, přivítal všechny její členy a 

seznámil je s programem zasedání, jehož jediným bodem je žádost spolku Iniciativa filmových 

studií, z.s. 

 

II. Rozprava a usnesení o žádosti spolku Iniciativa filmových studií, z.s. 

 
Jedinou podanou žádostí byla žádost spolku Iniciativa filmových studií na podporu jimi 
každoročně pořádaného mezinárodního filmového festivalu studentů teorie audiovize Zlatý 
Voči 2022.  
 
Komise zhodnotila, že stejně jako v loňské žádosti žadatel dostatečně detailně popsal, jakým 
způsobem hodlá účelně využít prostředky, o které komisi žádá a shledala, že akce svým 
rozsahem i povahou přináší dostatečný přínos pro studenty Univerzity Karlovy. Nikdo 
z přítomných členů komise proto neměl k podkladům připomínky a doporučují JM Rektorce 
poskytnutí podpory této akci ve výši 14 200,- Kč.  
 
Usnesení: Hodnotící komise doporučuje J. M. paní rektorce vyhovět žádosti o přiznání podpory 
zájmové činnosti na fakultě spolku Iniciativa filmových studií, z.s. v plné žádané výši. 
Hlasování: 4-0-0 
Schváleno  
 


